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 Svanlevvej, 13.03.2016 

 
Bestyrelsen: 

 
Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær                Næstformand nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Torben Brøndum bestyrelsesmedlem nr. 43 tlf. 51 82 66 90 

                                     
 
B E S T Y R E L S E N S  B E R E T N I N G  F O R  S Æ S O N E N  2 0 1 5  -  2 0 1 6  

1. Indledning 

Der er gået endnu et år uden store udfordringer. 

2. Økonomi 

Grundejerforeningen har en god og sund økonomi. Det kommer Tom næremere ind 
på senere. 

3. Hyggedag 

Der er igen i år blevet afviklet en hyggedag, hvor de, der havde lyst, kunne deltage til 
lidt aktiviteter, kagespisning og selvfølgelig en lille skarp. 
Der var opsat hoppeborg for de små, og traditionen tror blev der afholdt konkurrence 
i støvlekast og uddelt fortjente præmier. 

4. Gartner 

Der er blevet indhentet nye tilbud på gartnerarbejde. Tilbuddet er en smule billigere, 
end det vi har haft tidligere. Der er desuden givet tilbud på oprydning af de grønne 
arealer. Den nye gartner Arne Skyum er ligeledes kommet med flere gode forslag til, 
hvordan området kan forskønnes, så vi ser frem til et godt samarbejde med Arne.  
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Oprydningen er sat i gang og fortsætte her i foråret. Det har trængt længe, og det er 
derfor nødvendig at klippe det lidt ekstra tilbage, for at få det til at komme pænt igen. 
Det betyder også, at der nogen steder vil komme nogle bare pletter. Vi vil, når 
gartneren har været igennem, vurdere, om der er behov for at sætte ny beplantning 
nogle steder. 

5. Lege område 

Vores bord-/bænkesæt på legepladsen trænger til ny bordplade og siddeflade. Vi har 
fået overslag fra en tømrer. Overslaget er desværre steget kraftigt, og vi har derfor 
sat det i bero for at afklarer behov, samt undersøge alternative priser. 

6. Veje og stier 

Vi har fået genetableret nogle afløbsriste langs stien mod det nye byggeri ved 
Sønderholmvej. Der skulle derfor igen være mulighed for at gå nogenlunde tørskoet 
på stien også i regnvejr.  
Vi har fået omlagt chaussesten ved indkørsel til stikveje, hvor de var kørt i stykker. 
Der har været gravet op til ny vandledning ved indkørslen fra den store Svanlevvej. 
Bo har sikret at reetablering blev udført tilfredsstillende. 
Vi har været i kontakt med kommunen for at undersøge muligheden for at få etableret 
gangsti eller fortov langs den store Svanlevvej. Dette er afvist med begrundelse i, at 
kommunen ønsker at folk skal benytte de stier der er i området. 
Kommunen har udskiftet den gamle vej belysning, så der nu er kommet nye 
energibesparende LED lysarmaturer. 
 
 
Som sagt, et godt år uden de store udfordringerJ 


